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   Protokół Nr   41/2022 

 

Wspólne posiedzenie w trybie stacjonarnym Komisji Budżetu i Rolnictwa,  

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,  Komisji Rewizyjnej, Komisji Oświaty,  

Kultury, Sportu, Turystyki, Rozwoju Rodziny   

w dniu 21 września 2022 r. 

 

 

 

Przewodniczył radny Ryszard Okaj- Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

 

 

 Porządek posiedzenia:  

1.Otwarcie posiedzenia.  

2.Analiza materiałów wraz z opiniowaniem uchwał na XLV Sesję Rady Powiatu  

w Kluczborku 

3.Wolne wnioski.  

4.Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Mirosław Birecki – Starosta Kluczborski 

2. Magdalena Żmuda - Lewald - Skarbnik Powiatu 

3. Anna Szczygieł - Naczelnik Wydziału Obsługi Finansowo-Księgowej Jednostek        

Organizacyjnych Powiatu. 

 

Ad.1 

Wspólne Posiedzenie czterech Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Sakrg, Wniosków  

i Petycji – Pan Ryszard Okaj, który przedstawił proponowany porządek obrad. Radni nie 

wnieśli uwag do porządku i przyjęli go w proponowanym kształcie jednogłośnie.  

We wspólnym posiedzeniu uczestniczyło w sumie 15 radnych. 

 

Ad.2 

Kolejno przeszedł do omówienia materiałów na XLV Sesję Rady Powiatu. Pierwszy 

przedstawiony projekt dotyczył zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Kuczborskiego na rok 2022. Głos zabrał Pan Starosta Mirosław Birecki, który odniósł się do 

głównych proponowanych zmian w uchwale budżetowej. Do projektu wprowadzono 

zwiększenie dochodów bieżących z tytułu dotacji ze środków Wojewody Opolskiego na 

realizację zadania pn.” Zakup mammografu dla Powiatowego Centrum Zdrowia S.A.  

w Kluczborku”. Wkład własny przy tym projekcie to 120 tys. zł. Poprzedni mammograf był 

już przestarzały, a ostatnim czasie się zepsuł. Kolejno zwiększenie dochodów majątkowych z 

tytułu dotacji ze środków Ministra Obrony Narodowej na zadanie pn. „ Utworzenie strzelnicy 

wirtualnej w Zespole Szkół Licealno-Technicznych w Kluczborku” w kwocie 165.031,00 zł. 

Udało się również pozyskać dofinansowanie ze środków „Cyfrowy Powiat” w wysokości 

177.315,00 zł. Kolejno Pan Starosta powiedział odnośnie wydatków bieżących, że udało się 

rozstrzygnąć przetarg na modernizację SOSW. Po wszystkich przetargach kwota wyniosła ok. 

5 mln zł. Dofinansowanie z Polskiego Ładu do zadania to 3,8 mln zł. W najbliższym czasie 

zostanie podpisana umowa i rozpoczną się prace remontowe. W dalszym ciągu trwają 

remonty boisk wielofunkcyjnych przy naszych szkołach. Został już przywieziony poliuretan, 
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który boiska zostaną wyłożone. Jeśli chodzi o bieżnię, to temat jest bardziej złożony. 

Najpierw trzeba nawieźć odpowiednio dużo ziemi, ze względu na podłoże jakie tam jest  

i nierówności. Realizowane jest jeszcze zadanie polegające na remoncie ul. Drzymały, ulica 

jest już gotowa do odbioru. Zabezpieczane są również środki na zwiększenie wydatków 

majątkowych na remont drogi w miejscowości Komorzno oraz drogi w Wierzbicy Górnej. 

Udało się pozyskać środki na remont drogi w Komorznie, 3,5 mln zł oraz 2 mln zł na 

autobusy również z Polskiego Ładu. Biorąc pod uwagę wszystko budżet Powiatu przekroczył 

100 mln zł. W związku z brakiem pytań Przewodniczący przeszedł do głosowania nad 

przedstawionym projektem uchwały. Każda komisja głosowała oddzielnie: 

 

Komisja Skarg- jednogłośnie za. 

Komisja Rewizyjna- 3 osoby za, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  

Komisja Budżetu -4 radnych za, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Komisja Oświaty – 6 radnych za, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

 

Następnie przedstawiono projekt w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

 

Komisja Skarg- jednogłośnie za. 

Komisja Rewizyjna- 3 osoby za, 2 radnych wstrzymało się od głosu.  

Komisja Budżetu -4 radnych za, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Komisja Oświaty – 6 radnych za, 1 radny wstrzymał się od głosu 

 

Kolejny projekt dotyczył zmiany Uchwały Nr XLII/260/2018 Rady Powiatu w Kluczborku 

z dnia 29 marca 2018 r. w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego. Głos zabrał Wicestarosta Pan Lesław Czernik, który powiedział, że 

odpłatność zostaje zwiększona o 14 gr. za godzinę. Jest to niewielka podwyżka. Przy 

wychowaniu przedszkolnym 5 godzin jest nieodpłatne, każda kolejna już płatna. Radny Jakub 

Goliński zapytał, czy jest sens podejmować taką uchwałę, która przyniesie znikome wpływy 

dla Powiatu. W skali miesiąca Powiat zyska na tym 25 zł. Wobec braku innych pytań 

Przewodniczący przeszedł do głosowania: 

 

Komisja Skarg- jednogłośnie za. 

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za.  

Komisja Budżetu – jednogłośnie za. 

Komisja Oświaty – 5 radnych za, 1 radny wstrzymał się od głosu i 1 radny był przeciw.  

 

Kolejny projekt dotyczył określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

niektórych nauczycieli  oraz zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć 

w formie zaocznej i w kształceniu na odległość. Głos zabrał Pan Wicestarosta, który 

powiedział, że projekt ten związany jest z wprowadzeniem do szkół nowego stanowiska-

pedagog specjalny. Wymóg wynika ze zmiany prawa oświatowego. Będzie miał 22 godziny 

zajęć.  

 

Komisja Skarg- jednogłośnie za. 

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za.  

Komisja Budżetu – jednogłośnie za. 

Komisja Oświaty – jednogłośnie za.  
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Następnie omówiony został projekt zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 

określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego nauczyciela, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz kryteria i tryb przyznawania nagrody dla 

nauczyciela za jego osiągnięcia dydaktyczne, wychowawcze i opiekuńcze. Głos zabrał Pan 

Wicestarosta, który powiedział, że zmiany w prawie oświatowym powodują konieczność 

wprowadzenia nowych funkcji do szkół, pojawia się stanowisko mentora. Taka funkcja została 

wstawiona do regulaminu. Mentor będzie wykonywał te same zadanie co opiekun stażu.  

 

Komisja Skarg- jednogłośnie za. 

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za.  

Komisja Budżetu – jednogłośnie za. 

Komisja Oświaty – jednogłośnie za.  

 

Następnie przedstawiony został projekt w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie  

i przechowywanie pojazdów w 2023 roku. Wobec braku pytań Przewodniczący poddał 

projekt pod zaopiniowanie: 

 

Komisja Skarg- jednogłośnie za. 

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za.  

Komisja Budżetu – jednogłośnie za. 

Komisja Oświaty – jednogłośnie za.  

 

Ostatni projekt uchwały dotyczył uchwalenia „Rocznego programu współpracy Powiatu 

Kluczborskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

na rok 2023”. 

 

Komisja Skarg- jednogłośnie za. 

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za.  

Komisja Budżetu – jednogłośnie za. 

Komisja Oświaty – jednogłośnie za.  

 

Kolejno Przewodniczący zapytał, czy radni mają pytania do sprawozdań, które są ujęte  

w materiałach na Sesję? Radni nie wnieśli zapytań.  

 

Ad.3 

Głos zabrał radny Damian Buła, który zwrócił się z prośbą o remont kawałka chodnika na 

moście między Biskupicami a Kochłowicami. Pan Starosta odpowiedział, że w najbliższym 

czasie ten chodnik zostanie zrobiony. Pan Starosta odniósł się również do bieżącej sytuacji 

Powiatu. Na koniec sierpnia 2021 rachunki z prąd, gaz i wodę w jednostkach Powiatu 

wyniosły 1,2 mln zł, a teraz 1,7 mln zł. Do końca roku na pewno kwoty jeszcze wzrosną. 

Przyszły rok jest wielką niewiadomą. Nie wiadomo jak będzie wyglądał budżet na kolejny 

rok. Następnie radna Celina Zając powiedziała, że jest naprawiona ścieżka rowerowa  

w Gierałcicach , czy było to w ramach gwarancji? Pan Starosta odpowiedział, że tak. Więcej 

pytań nie zgłoszono. Jeśli chodzi o szpital Pan Starosta powiedział, że centralna rejestracja 

jest uruchomiona w łączniku  
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Ad.4 

Przewodniczący obrad w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował wszystkim 

za udział w posiedzeniu i zamknął wspólne posiedzenie komisji Rady Powiatu w Kluczborku. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rolnictwa  

Mariusz Pieńkowski 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji 

Ryszard Okaj 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Damian Buła 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu,  

Turystyki, Rozwoju Rodziny  

Robert Wietrzyk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała : 

Małgorzata Gulanowska 


